
FAU møtereferat 
Huseby Ungdomsskole 

01.02.2024 

Konstituering av FAU 23-24 
Leder: Erik Rye-Hytten (10e) Nestleder: Rakel Moen (10c) Referent: Marte Z. Lien (10d) 
Natteravn: Anne Lise Lesund (8a) og Sandra Austeen (8c) 
Bestemt faste møter: Første torsdag i hver måned. varsle vara hvis en ikke kan. 

 
Deltar 

8. trinn ☒  8 a ☐  8 b ☐  8 c ☐  8 d ☒  8 e ☐  8 f 

9. trinn ☐  9 a ☒  9 b ☒  9 c ☐  9 d ☐  9 e ☐  9 f 

10. trinn ☐  10 a ☒  10 b ☒  10 c ☒  10 d ☒  10 e ☐  10 f 

Andre: ☐  Rektor ☒  FAU barneskolen ☐  FAU andre skoler ☐  Andre 

Hvis andre; hvem: 
 

Agenda 
• Natteravner - Innspill fra natteravn ansvarlig 

• Gjennomgang fra brukerråd 

• Annet 

Kunngjøringer 
• Møtet i mars er flyttet grunnet skoleball. Møtet da blir 06.03.24 istedenfor 07.03.24.  
• Da vil rektor komme for å presentere tall fra nasjonale prøver samt elevundersøkelsen. 
• FAU fra alle barneskoler, som sender elever til Huseby ungdomsskole, blir også invitert på møtet og vi får tid 

sammen etter rektor er ferdig.  

Diskusjon 
• Natteravner - Innspill fra natteravn ansvarlig 

Fellesmøte for alle natteravn-kontakter i byen. Status i bybildet (kjøpesenter o.l.) Kommer innspill fra 
andre aktører at de ønsker natteravner i forb. Med russetid, solsiden etc. Det er ikke intensjonene til 
Natteravnene. Gjenganger hos alle; vanskelig å få foreldre til å gå. På Tiller har de vært flinke til å 
informere allerede på barneskolen, for å motivere til å gå. 

Åsheim U. skole skal starte opp Natteravner nå i mars. 

En fra Politiets forebyggendegruppe på Heimdal er interessert i å komme hit til fellesmøte om 
natteravner. 
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Hovedutfordringene er: Få folk til å stille opp, markedsføring av tilbudet, samt hvor kan vi ha utstyr 
(sekker, jakker, vester o.l.) med mulighet for å hente/levere fredags- og lørdags kveld. 

Rektor skal sende ut info til foreldrene om status, behov og ungdommenes ønske. Vi bør kalle inn til 
et felles foreldremøte. Natteravnlederen følger opp dette. Inviterer også FAU fra nærliggende skoler. 

Gjennomgang fra brukerråd 

Budsjettet er omtrent likt som i fjor. Tr.heim kommune går i merforbruk på 80 mill. på skolene i fjor. 
Huseby U. skole har gått i balanse. Skolen får en buffer på 3% som bonus for at vi har gått i balanse. 

Nasjonale prøver (ferske) og elevundersøkelsen fra skolen: 

Generelt sett var tallene fra elevundersøkelsen har gått litt opp. Mobbing er høyere i 8. trinn enn 9. 
og 10. (Han kan sjekke trinnvis, ikke klassevis). Han har også sjekket barneskolen her. Det er veldig ille 
på 7. trinn på noen av de nærmeste barneskolene. 

Matematikk: likt som tidligere. Lesing: her er rektor på ballen for å få i gode tiltak! (5 nivåer: nivå 1 – 
du kan lese navnet ditt. Nivå 5 – veldig god leser.) På de nasjonale prøvene var 40% fordelt på trinn 1 
og 2, her i nærmiljøet.  

40% av gutter i Heimdal bydel klarer ikke å fullføre VGS. 

Rektor prøver alle metoder for å legge fokus på denne situasjonen, i alle kanaler. Han vil ha en 
gjennomgang av dette på neste FAU-møte. 

FAU stiller oss bak det rektor foreslår. 

Vedtektene for FAU-kassa er blitt godkjent. Info skal sendes ut i Vigilo. 

Kurs i konflikthåndtering gjennom Røde Kors: Brukerrådet var veldig interessert og vil ta kontakt med 
Røde kors. De kan ta 100 pers. om gangen. 8. trinn vil bli prioritert. 

Kantine: Mulighet for å bruke kantina til SFO – mulighetene undersøkes. 

Garderobene: Det ble sendt ut ny e-post fra FAU (til Tr.heim Eiendom, rektor o.l.) ingen svar er 
kommet. Rektor er informert. Den e-posten ble også videresendt til FUG. De henviste til 
opplæringsloven. Det ble videreinformert til rektor. Rektor sender avviksmelding til Tr.heim 
kommune på mandag. Det er 3 ukers svarfrist (ihht. Forvaltningsloven.) Dette vil vi informere de 
andre nære FAU-ene om, slik at de også kan legge press på situasjonen (de som har barn som skal 
videre på Huseby U. Skole). 

• Annet 

Spørsmål har kommet inn: Skidag – er ikke det vanlig på ungdomsskolen? Svar: Det har ikke vært 
vanlig ved ungdomsskolen. Det er liten interesse blant elevene og det er utfordringer med nok utstyr. 

Skoleball: 7. mars Vi har mottatt kun 4 svar på vakter til ballet. FAU får skolen til å sende ut ny beskjed 
via Vigilo. Det vil også bli sendt en påminnelse via facebook-gruppa til trinnet. FAU purrer på 
Engesbakk (overordnet kontakt til elevrådet) om at de må sende ut invitasjon med info til eleve snart.  
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Eldre saker: 
FAU-kasse: (se ref. «Vedtekter FAU-kasse, Huseby ungdomsskole») 
Gjennomgang av utkast til vedtekter for FAU-kasse. Den skal gås igjennom på neste Brukerråd. 
Inneholder bl.a.: Rektor stiller med 50,- pr. Elev/pr. År. Dette skal administreres via skolen. (FAU har 
dermed ikke daglig admin. av pengene.) Ca. 24.000,- tilgjengelig allerede nå. 
Elevrådet må starte allerede nå å tenke på hva de ønsker å søke om penger til. 
Fortløpende mottak av søknader. Kan avgjøres utenom FAU-møtene, ved f.eks. lede og nestleder. 

Garderober i Husebyhallen: 
FAU har sendt henvendelse med bilder til Tr.heim Eiendom 28. november -23. Har ennå ikke mottatt 
svar på denne. (Innsyn i garderobe, trange dusjer) 
Diskusjon om hva vi gjør videre.  
– Tar det opp med rektor i Brukerråd? – Purrer opp leder i Tr.heim Eiendom? 
Vi purrer opp Tr.heim Eiendom (rektor ligger på kopi.) 

Oppsummering fra Mobiliseringsmøte:  
FAU-leder har vært på et mobiliseringsmøte i regi av Trondheim kommune – «Trygg by - 
Ungdommens perspektiv». 
Hovedessens - Ungdommene savner flere alternativer på ettermiddager/kvelder, type 
fritidsaktiviteter (som ikke er organisert idrett o.l.) 

Brannalarm:  
Brannalarmen har blitt utløst endel ganger i det siste. Elevene må da være ute (ikledd det de hadde 
på seg da alarmen gikk) til Brannvesenet har fått sjekket. 
Skolen har nå da brann-sone-vakter. Hvis alarmen går, sjekker vakten om det er reelt og har mulighet 
til å slå av alarmen ved ikke brann. 

Vending-maskiner:  
Kommer i februar. Da skal bankkort kunne brukes på dem, og ikke de eksisterende brikkene. 

Natteravner:  
Det har ikke blitt gått siden juni. Det har blitt gitt nye påminnelser via Vigilo o.l. 
Sliter med å motivere foreldre til å gå. Hva gjør vi for å få til dette? 
Nå er det foreldrene til 8. klasse som går. Er det bedre at vi kanskje senere flytter det til 10. klasse-
foreldre (da det er ungdommene deres som er mer ute)? 
Det er også problematisk med å ha lager et sted hvor man er avhengig av nøkkelkort etc. 
Natteravn-ansvarlige vil henvende seg til rektor, slik at han kan sende ut beskjed til foreldrene.  
 
Røde-kors kurs for ungdom i konflikthåndtering: 
De kan arrangere dette for elever, men bare for ett trinn (ca. 100 elever om gangen) Foreslås i neste 
brukerråd. 
 
Tilbakemelding fra rektor ang. leseferdigheter – utsettes til i februar. Vi inviterer FAU-
ene/brukerrådene fra barneskolene i området for felles info fra rektor, og dialog oss imellom etterpå. 

- Gylden mulighet for å ta opp temaet ´Natteravner’ samtidig. 

 
Skoleball: 7. mars. Vi trenger 17+ vakter. Det er foreldrene i 10. trinn som skal stille. 
 

● Be inn FAU fra alle barneskoler på neste møte. Der kan rektor presentere prosjektet 

om leseferdigheter. 
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● Status om kantine. Venter tilbakemelding fra skolen, tidligere presentert alternativer: 

Trondheim storkjøkken og/eller automatisk kantineløsning. Følges opp i brukerråd. 

● Skillevegger i garderobe i Husebyhallen. Følges opp i brukerråd. 

● FAU kasse, rektor avklare om skolen vil hvert år stille med midler. Frivillig fra foreldre 

om de vil støtte. Sette bestemmelser for hva som skal støttes av FAU, behandles i 

FAU. 

● Storforeldre møte. Ikke gjennomført tidligere, oppfordre skolen til å gjøre det dette 

skoleåret. 

● Rotasjon av klasserom. 

○ 10, klasse: burde rotere på hvilke klasser som må flytte rundt, så de ikke blir 

forskjellsbehandlet. 

○ 8. Klasse har lengre skoledager på enkelte klasser. Burde også rullere. 

Forespeilet en mulighet for kveldsskole på valgfag? 

○ Er det ikke lov å ha undervisning etter 1530. Gjøres dette? Undersøkes på 

brukerråd. Hva er reglene for skolen på hvor lenge elevene kan ha 

undervisning 

● Lufteanlegg. 

○ Fortsatt klager fra elever på dårlig inneklima. Hevdes det er varme og ikke luft 

som gjør dette. Sammenheng med dårlig solskjerming? Ikke sendt 

henvendelse om å sjekke lufteanlegget hos leverandør Følges opp 

 

● Ny sak: Klassetur i 10. Klasse. 

○ Har ikke vært gjennomført før. Burde det komme i gang igjen? Bør være 

nyttig formål med turen. Klassen kan jobbe med finansiering selv. Undersøkes 

i brukerråd. 
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Foreldrenes arbeidsutvalg 2023-2024 
8. trinn 

8A: Anne Lise Lesund 
vara : Eva Marie Aarstad 

8B: Jorunn Brekke 
vara : Maiken Sletvold 

8C: Sandra Austeen 
vara : Leyla Acar 

8D: Maria Birlea 
vara : Per Arild Moen 

8E: Toril Flønes 
vara : Tine Jensen 

 

9. trinn 

9A: Ellef Bakken 
vara : Nina Rusten 

9B: Anders Sæther 
vara : Frank Tangvik 

9C: Sarah Foss 
vara : Nora Bjørkås 

9D: Linda Myren-Liasjø 
vara : Tajma Delic-Berge 

9E: Andreas Overvik 
vara : Monika Solheim 

9F: Tore Kristiansen 
vara : Jenny Torwick 

10. trinn 

10A: Nina Svean 
vara : Jannicke Østmark 

10B: Yildiz Inal 
vara : Roger Hansen 

10C: Rachel Moen 
vara : Cecilie Tydeman 

10D: Marte Zetlitz Lien 
vara : Linda Munkvold 

10E: Erik Rye Hytten FAU-Leder 
vara : Bente Kristiansen 

 

 

Alle foreldre/foresatte med barn i grunnskolen er medlemmer av foreldrerådet. Foreldrerådets 
arbeidsutvalg (FAU) er foreldrenes tillitsvalgte og styret for foreldrerådet. 

Alle medlemmer har en vara. Det er representasjon fra alle skolens trinn. 

FAUs hovedoppgaver 
• Styrke kontakten mellom hjem og skole. 
• Skape kontakt mellom skolen og lokalsamfunnet. 
• Legge forholdene til rette for at elevene trives og utvikler seg positivt. 

Hva gjør FAU 
• Fritidsaktiviteter. 
• Foreldremøter. 
• Engasjement i saker som angår skolen. 
• Økonomisk støtte til tiltak for skolen. 

Hva gjør trinnkontaktene 
• Bistå trinnet med miljøskapende tiltak. 
• Få de andre foreldre/foresatte i trinnet med på arbeidet. 

Hvordan komme i gang 
• Velg kontaktperson. 
• Lag årsplan i samarbeid med tillitselever og kontaktlærer. 
• Bruk trinnkontaktpermen aktivt. 

Kontakt e-post 
fauhuseby.ungdom@gmail.com 
Referat FAU møter 2021-2022 (DOCX) 
Referat FAU møter 2022-2023 (DOCX) 
Referat FAU møter 2023-2024 (DOXC) 

Vedtekter FAU (PDF) 

mailto:fauhuseby.ungdom@gmail.com
https://www.trondheim.kommune.no/globalassets/10-bilder-og-filer/02-skoler/skoler-g-o/huseby-ungdomsskole/referat-fau-moter-2021-2022.docx
https://www.trondheim.kommune.no/globalassets/10-bilder-og-filer/02-skoler/skoler-g-o/huseby-ungdomsskole/referat-fau-moter-2223-1.docx
https://www.trondheim.kommune.no/globalassets/10-bilder-og-filer/02-skoler/skoler-g-o/huseby-ungdomsskole/referat-fau-mote-23.24.docx
https://www.trondheim.kommune.no/globalassets/10-bilder-og-filer/02-skoler/skoler-g-o/huseby-ungdomsskole/vedtekter-fau-huseby-ungdomsskole.pdf

